
 

 

 

 

 

Møteprotokoll 

Odal kirkelige fellesråd 
 

Møtedato: 04.04.2024 kl. 18:30  

Møtested: Strøm kirke 

Arkivsak: 17/00703  

 

Til stede:  Finn Egil Sandmo, Hege Rundèn, Kai Yngve Vangen, Einar Gelius, Bjørg 

Thoner, Anne Marthe Holth Haagenrud, Per-Ivar Sveheim 

Møtende  

varamedlemmer:   

 

Forfall:    Heidi Hitland, Tor Kjøstel Lie, Jan Benny Nyborg 

Andre: 

Protokollfører:   Per-Ivar Sveheim 

  



 

Saksliste 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling til møtet ble sendt ut etter fristen.   Kirkeverge redegjorde for 

årsak, som var håp om å få med regnskap 2022 og saker som er 

avhengige av dette.   Dessverre var regnskapet ikke ferdig til møtets 

start.   Odal økonomikontor har lovet at det skal være ferdig i god tid til 

møtet i mai. 

Godkjenning av protokoll 

Godkjenning av protokoll etter møte 7. mars 2024 gjøres i neste møte. 

Saker til behandling 

10/24 Kassasjon av piano i Sand kirke. 

11/24 Menighetsbladet 

04/24 Høring, Forskrift om tilskudd til kulturhistorisk verdifulle kirkebygg.  

Oppfølging av tidligere vedtak. 

Orienteringssaker 

Omvisning i og rundt Strøm kirke. 

Budsjett 2024 – tiltak – orientering og drøfting 

Regnskapet 2022 

Fellesrådets oppgaver/møter under bispevisitas 

Eventuelt 

  



Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 

Per-Ivar Sveheim    

 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 

10/24 Odal kirkelige fellesråd 03.04.2024 

 

Sak 10/24 – Kassasjon av piano i Sand kirke 

Vedlegg: 

 

Saksorientering: 

Pianoet i Sand kirke er ikke lenger i bruk da det er flygelet som nå benyttes.   Sand 

menighetsråd har i sin sak 22/24 vedtatt å gi pianoet til kommunen slik at det kan stå i 

rommet «Glenna» ved Nord-Odal bibliotek.    «Glenna» benyttes til korøvelser og det er 

derfor ønske om å få pianoet dit. 

Saken er drøftet med Kantorer i Odal kirkelige fellesråd som bifaller vedtaket til Sand 

menighetsråd. 

 

 

Møtebehandling: 

Innspill fra Kai Yngve Vangen om at overføring av piano til kommunen må avstemmes mot 

kommunens ønsker og behov.    Det forventes at dette blir gjort i dialogen mellom Sand 

menighetsråd og kommunen. 

 

Fellesrådets vedtak: 

Odal kirkelige fellesråd slutter seg til Sand menighetsråds vedtak om å gi pianoet i Sand kirke 

til Nord-Odal kommune.   Sand menighetsråd holder dialogen med Nord-Odal kommune. 

  



Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 

Per-Ivar Sveheim    

 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 

04/24 Odal kirkelige fellesråd 03.04.2024 

 

Sak 04/24 – Høring, Forskrift om tilskudd til 

kulturhistorisk verdifulle kirkebygg.  Oppfølging av 

tidligere vedtak. 

Vedlegg: 

• Høringssvar 

 

Saksorientering: 

I sak 04/24 gjorde Fellesrådet følgende vedtag: 

Da kommunene må finansiere prosjektene med en betydelig andel anmoder 

Fellesrådet Kirkevergen om å kontakte kommunene om en felles høringsuttalelse.  

Da det har vært utfordrende å få kommunene med på en felles høringsuttalelse er det 

utarbeidet en for Odal kirkelige fellesråd.   Denne er i tråd med hva flere andre fellesråd vil 

melde inn til høringen. 

Forslag til høringstekst fra Odal Kirkelige fellesråd: 

Viktige prosjekter for å bevare våre kirker vil ha prosjektkostnad lavere enn 10 millioner.    

Disse prosjektene vil med den nye forskriften kun få dekket 15-25% av 

rehabiliteringskostnaden.  Vi mener og at denne støttesatsen ikke vil gi nok motivasjon i 

kommunene til å sette i gang tiltak.   Odal kirkelige fellesråd foreslår derfor en flat 

tilskuddssats fra første krone, fortrinnsvis større enn 60%.   

 

Møtebehandling: 

 

Fellesrådets vedtak: 

Odal kirkelige fellesråd vedtar å delta i høringen med det fremsatte høringssvaret. 

  



 

  



Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 

Per-Ivar Sveheim    

 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 

04/24 Odal kirkelige fellesråd 03.04.2024 

 

Sak 11/24 – Menighetsbladet, forslag fra felles 

møte for menighetsrådene i Sør-Odal. 

Vedlegg: 

 

Saksorientering: 

Fra referat etter felles møte for menighetsrådene i Sør-Odal. 

Vi leste gjennom en mail fra redaktøren for menighetsbladet- Ellen Utsi, og Hans Jørgen Geitz 

informerte om menighetsbladet på møtet. Redaksjonen har kommet med et forslag om å 

digitalisere bladet som en mulig løsning. Kort fortalt er det 16000 kr igjen etter at siste 

regning på menighetsbladet blir betalt. Det er for lite å gi ut neste blad slik vi har det i dag. 

Hvis neste blad skal gis ut må Menighetsbladet, ifølge redaktøren, få 6800 kr fra hver 

menighet for at det skal gå rundt. Og fristen for å vedta dette var kort, innen 23 februar. 

Menighetsrådene kunne ikke si om vi kunne støtte dette økonomisk pga. den korte fristen, og 

fordi vi ikke helt har oversikt av hva som finnes av midler i de forskjellige menighetene.  

Vedtak: Strøm, Ullern og Oppstad menigheter vedtar å sende saken om menighetsbladet til 

videre behandling i Fellesrådet, med et ønske om at Fellesrådet tar ansvaret for det 

økonomiske og administrative for bladet. 

Det blir av de tre menighetsrådene fremmet et ønske om at Fellesrådet tar økonomisk og 

administrativt ansvar for menighetsbladet. 

Møtebehandling: 

Redaksjonen har forespurt alle menighetsrådene om støtte til å utgi det forestående 

nummeret.  I forkant av fellesrådsmøtet hadde alle rådene unntatt Oppstad og Ullern gitt sin 

tilslutning til å bidra.     For de nye menighetsrådene i Ullern og Oppstad har det vært 

utfordrende å få oversikt over hva de rår over av økonomiske midler.  Derfor har svar 

uteblitt.  Men i løpet av fellesrådsmøtet sluttet også disse seg til «spleisen».   Men det ble 

gitt uttrykk for at dette kun kan bli en engangshendelse.   Møtet uttrykte at menighetsbladet 

må være selvfinansierende.  

Møtet ønsker at menighetsbladet redaktør kommer til neste fellesrådsmøte for å informere 

om status og planer for framtiden. 

Fellesrådets vedtak: 

Menighetsbladets redaktør Ellen Utsi inviteres til neste møte i Fellesrådet for å informere 

om status og planer for framtiden. 


